
Referat fra bestyrelsesmøde d. 1. marts
Til stedet: Mogens, Lene, Helen, Marie, Terese

1. Brev til kommunen vedr. ønske om lokalplan
● Enighed om, at der skal opfordres til dialog, og at vi direkte skal bede om et møde
● Helen og Terese tager den videre og sørger for at sende den afsted

2. Ladestandere
● Enighed om, at ladestandere som en fælles løsning til offentligt tilgængelige

ladestandere i Herslev, er en god idé
● Marie følger op på det

3. Plan for havnen - noget nyt?
● Marie undersøger, om der er noget nyt

4. Evt.

● Fælles varmeløsninger - kan vi gøre noget?
Enighed om, at det er relevant - men at vi har rigeligt i bestyrelsen lige nu

● Marie refererer nyt fra GHUF;
- aktivitetsdag/folkemøde hvor GHUF får en platform (13.maj)
- Lejre Landsbyer - vi skal have sendt noget om Herslev

● Rapport fra vandværket:
- Der er ikke noget PFAS i vandet - Jakob sender ud til Herslev, når han har
rapporten

● Trafik:
- Indhent info om trafikmåling + bed evt. om ny
- Marie (og Terese) kigger på trafikken

● Kontingent (frivillig betaling) + hjemmeside
- Forslag om “minikampagne” - indsamlingskampagne med et barometer
- Lene og Terese (og Carsten) tager det og opdatering af hjemmesiden videre, når
der er overskud til det


